
 1 

Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miasta 

Świnoujście w dniu 21 stycznia 2020 r. 
 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta,  

2. Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta, 

3. Kierownik Biura Nadzoru Prawnego i Koordynacji Zamówień Publicznych UM, 

4. Geodeta Miasta, 

5. Dyrektor Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Świnoujściu, 

6. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy Wydziałów UM.  

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Posiedzenie w dniu 21 stycznia 2020 roku o godz. 1300 po stwierdzeniu kworum otworzył  

i prowadził Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki. 

Protokoły z poprzednich posiedzeń komisji zostały przyjęte bez uwag. 

Porządek obrad został przyjęty bez uwag przy 9 głosach za. 

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. pkt 2 – Przyjęcie sprawozdania z działalności komisji za okres od dnia 30.11.2018 r. 

do dnia 31.12.2019 r. 

 

Sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir 

Nowicki. 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki zarządził głosowanie 

nad przyjęciem sprawozdania Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miasta Świnoujście  

za okres od dnia 30.11.2018 r. do dnia 31.12.2019 r. 

Za głosowało 10 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Sprawozdanie zostało przyjęte, stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad. pkt 3 – Przyjęcie planu pracy komisji na rok 2020. 

 

Projekt planu pracy komisji na rok 2020 przedstawił Przewodniczący Komisji Gospodarki  

i Budżetu Sławomir Nowicki (załącznik nr 4 do protokołu). 

Dyskusja, w trakcie której wypracowano autopoprawkę do projektu planu pracy komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki zarządził głosowanie 

nad przyjęciem planu pracy Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miasta Świnoujście  

na rok 2020 wraz z autopoprawką. 

Za głosowało 9 członków komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie 

wstrzymującym się. 

Plan pracy komisji na rok 2020 został przyjęty, stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad. pkt 4 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Miasto Świnoujście na rok 2020. 
 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Skarbnik Miasta. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały wraz z autopoprawką – za opinią pozytywną 

głosowało 9 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 
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Ad. pkt 5 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały o zmianie uchwały  

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miasto Świnoujście  

na lata 2020 – 2033. 
 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Skarbnik Miasta. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały wraz z autopoprawką – za opinią pozytywną 

głosowało 8 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 6 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie 

poboru opłaty uzdrowiskowej w drodze inkasa. 
 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta. 

Pytań i uwag nie było. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 8 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 7 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Województwu Zachodniopomorskiemu. 

 

Projekt uchwały przedstawili Geodeta Miasta oraz Kierownik Biura Nadzoru Prawnego  

i Koordynacji Zamówień Publicznych. 

Pytań i uwag nie było. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 8 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 8 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji 

celowej na dofinansowanie zadania pn. „Renowacja klatki schodowej w budynku przy 

ul. Hołdu Pruskiego 6”. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Rozwoju Gospodarczego i Obsługi 

Inwestorów. 

Pytań i uwag nie było. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 8 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 9 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji 

celowej na dofinansowanie zadania pn. „Izolacja posadzek oraz renowacja stropu  

w piwnicy budynku przy ul. Hołdu Pruskiego 8”. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Rozwoju Gospodarczego i Obsługi 

Inwestorów. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 8 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 10 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg publicznych na cele niezwiązane z budową, 

przebudową, remontem, utrzymaniem  

i ochroną dróg. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Infrastruktury i Zieleni Miejskiej. 

Pytań i uwag nie było. 
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Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 7 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 11 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Świnoujście. 

 

Projekt uchwały przedstawił Dyrektor Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej  

w Świnoujściu. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 9 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 12 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie określenia średniej 

ceny jednostki paliwa w Gminie Miasto Świnoujście, w roku szkolnym 2019/2020. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Edukacji. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 8 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 13 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie trybu udzielania  

i rozliczania dotacji udzielanych publicznym szkołom i niepublicznym przedszkolom, 

innych formom wychowania przedszkolnego, szkołom, w tym szkołom podstawowym,  

w których zorganizowano oddział przedszkolny placówkom prowadzonym na terenie 

Gminy Miasto Świnoujście, trybu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania tych 

dotacji oraz terminu i sposobu rozliczenia ich wykorzystania. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 9 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 14 – Informacja o przebiegu prac projektowych i inwestycyjnych dotyczących 

realizacji inwestycji: Droga ekspresowa S3 oraz Budowa stałego połączenia pomiędzy 

Wyspami Wolin i Uznam. 

 

Informację przedstawił Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir 

Nowicki. 

Pytań i uwag nie było. 

 

Ad. pkt 15 – Wolne wnioski. 

 

Radny Wiesław Góreczny zwrócił się z zapytaniem, czy w tymczasowej organizacji ruchu 

obowiązują przepisy o ruchu drogowym, czy obowiązuje między innymi przepis  

o zakazie w lewo w ul. Wojska Polskiego, a w prawo w ul. Moniuszki, gdy stanie się 

wypadek, to kto odpowiada – Miasto, czy wykonawca, czy jest to ostatnia informacja  

o położeniu warstwy nawierzchni, czy sprawa z przebudową ul. Wojska Polskiego jest już 

zamknięta. 

 

Radny Stanisław Bartkowiak zwrócił uwagę, że na razie są tylko stłuczki samochodowe, 

jest niebezpiecznie dla pieszych, ponieważ za wyjątkiem tablic informujących o przejściu  

dla pieszych, które są zasłonięte innymi tablicami, nie ma pasów. Czy można wyznaczyć 

tymczasowo żółtymi pasami przejścia dla pieszych, odnowić je, co spowodowałoby,  
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że przejście było by bardziej bezpieczne. Kierowcy nie stosują się do przepisów, należy 

spowodować, aby wykonawca wykonał tymczasowe oznakowanie ruchu, kiedy pojawi się 

stałe oznakowanie, pasów, świateł, aby uruchomić w pełni skrzyżowanie, nawet wcześniej  

niż odbiór robót. 

 

Radna Joanna Agatowska zwróciła się z zapytaniem, czy droga zostanie wyprostowana. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki poinformował,  

że wnioski i zapytania dotyczące przebudowy ul. Wojska Polskiego zostaną przekazane 

Prezydentowi Miasta. 

Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Sujka poinformował o trwających pracach  

nad utworzeniem Centrum Usług Wspólnych, projekt uchwały w tej sprawie zostanie 

przedstawiony w lutym 2020 r. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska poprosiła radne o spotkanie po sesji 

Rady Miasta w dniu 23.01.2020 r., w sprawie ponownego zorganizowania Dnia Kobiet  

dla byłych i obecnych pań radnych Rady Miasta. Kolejno poinformowała, że w czerwcu 2020 

r. będzie obchodzona 30-sta rocznica wyborów samorządowych, dlatego chciałaby powołać  

w tej sprawie zespół, aby ustalić w jaki sposób to uczcić. Poinformowała, że zgłoszenia w tej 

sprawie należy wysłać do dnia 23.01.2020 r. 

 

Ad. pkt 16 – Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki zamknął posiedzenie Komisji w dniu 21 stycznia 2020 roku o godz. 1444. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp3 stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Przewodniczący 

Komisji Gospodarki i Budżetu 

 

Sławomir Nowicki 

Protokołowała:  

Emilia Solka 


